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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o informację dlaczego w budżecie miasta nie uwzględniono pełnej kwoty za sprzedaż 

portu i czy w związku z tym że część pieniędzy ma pozostać w KKPP, spółka ta ma jakieś 

konkretne plan wydatkowe związane z pozostałymi środkami . Proszę również o informację 

kiedy zaplanowane środki trafią ze spółki KKPP do budżetu gminy. 
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